
	
	
	
REFERAT	
	
Bestyrelsesmøde	i	Sct.	Paulskarréens	gårdlaug			
19.	nov.	2024		kl.	19.00	hos	Lars.	
	
Tilstede	Jørgen,	Michael,	Signe,	Carsten	og		Eva.	Afbud	fra	Kristian	og	Lars.	
	
1.		Eva	valgtes	til	ordstyrer	og	Michael	til	referent.		
	
3.	Juletræs	arrangement	1.	advent	/	1.	december	
Lars	har	bestilt	juletræ	(rødgran)	fra	den	lokale	i	Skt.	Pauls	Plads.	Ankommer	uge	48.		
Eva	har	lavet	opslag	og	sætter	det	op	i	gård.	Sendes	til	alle	til	at	sættes	op	i	opgange.	
Der	forventes	25-30	personer.	
-	Jørgen	handler	ind	æbleskiver,	florsukker	og	marmelade	og	laver	kakao.		
-	Signe	står	for	flødeskum	til	kakaon	og	evt.	sange.	
-	Christian	køber	engangstallerkner	og	krus.	
-	Gert	laver	gløgg.	
-	Lars	hilser	velkommen	hvis	rask	–	ellers	Eva/	Signe.	

	
4	.		Opfølgning:	
-	Info	om	ikke	at	fodre	fugle	i	gården:	
Gert	og	Signe	har	lavet	et	opslag	til		opgangene	–	sendt	ud.		
Jørgen	laver	lamineret	version	til	gården.	
	
Opfølgning	–	Ladcykler	
Eva	laver	opslag	baseret	på	beslutning	på	møde	i	oktober:	
[”-	Dem	der	har	behov	for	en	ladcykel	parkeringsplads,	sender	ansøgning	til	Gårdlauget.	
-	De	5	ladcykel	pladser	tildeles	efter	vurdering	for	1.	år	af	gangen.	
-	Ladcykler	skal	markeres	med	navn.”]	
Opslag	med	info	og	kontaktmail	sættes	op	i	opgange	og	kan	gerne	også	sendes	til	beboerne.		
Jørgen	laminerer	opslaget	til	opsætning	i	gården	ved	ladcykelparkering.	
(Lars	har	efterfølgende	sagt	ja	til,	at	hans	mail	står	på	opslaget)	
	
Opfølgning	af	andre	ordensforslag:	
-	Hunde	i	gården		
[Fra	referat	oktobermøde:	”Hunde	skal	være	i	snor	når	de	er	i	gården,	og	gården	må	ikke	
benyttes	til	hundeluftning”]	
2	skilte	bestilles	og	sættes	ved	hver	trykknap.	Michael	køber	skiltene.	
	
-	Grilning:	
[Fra	referat	oktobermøde:	”Grilning	i	gården	skal	ske	i	passende	afstand	fra	facader]	
Ikke	opslag	om	dette	men	foreløbig	nok	med	beslutning	/	bestyrelse.		
Indgå	i	samlede	ordensregler	(se	eventuelt)		
	



5.	Havelåger;	orientering	om	status	og	forløb.	
-	Ditte	har	malingen	i	sit	kælderrum	ind	til	videre.	Sættes	ned	i	Jørgens	rum	
-	Jørgen	siger	at	der	er	lidt	problemer	med	indstillingen.	Låse-indstillingen	skal	justeres	ned.		
Manual	er	er	udleveret	og	vi	skal	selv	indstille	den.	Jørgen	er	sat	på	opgaven	og	tager	
kontakt	med	Ditte.	
-	Nøglen	til	porten	bør	sættes	i	en	nøgleboks	i	skuret.	Jørgen	tager	kontakt	til	Ditte	og	finder	
en	løsning.	
-	Carsten:	Ved	monteringen	af	nyt	rækværk	bør	man	overveje	højden	på	plankeværket.	
	
6.		Næste	års	GF	–	hvad	skal	nå	til	beslutning	dér?	
-	Spørgsmålet	om	det	er	behov	for	kloak	renovation/	større	investeringer	i	kloakker	burde	
man	overveje	at	tage	med.	Lars	og	Gert	er	ved	at	undersøge.	Bør	være	klar	til	GF	2025.	
-	Evt.	investeringer	i	fliseplads	ligger	efter	plankeværk,	og	derfor	ikke	aktuelt	i	år.	
-	Det	ny	træ	behøver	ikke	være	med	på	GF,	men	forberedes	af	Grønne	udvalg	og	besluttes	af	
bestyrelse.	
	
7.	Eventuelt.	
Gennemført	træfældning	/poppel:	
[Red/Eva:	Orientering	til	at	informere	eget	hus	ved	opslag	/	mail	vedlagt]	
	
-	Dyreklinikken:	
Sætter	forsat	affald	ude	i	gården.	Foreslås	at	Lars	skal	lave	en	skrivelse	til	klinikken.	
Diskussion	om	muligheder	for	huset	at	lade	denne	problematik	indgå	i	kontrakt.	
Affald:	
Beboer	burde	være	bedre	til	at	sortere.	Evt.	sende	skrivelse	ud	til	beboerne.	
Nyt	træ:	
Beslutning	for	nyt	træ	i	samarbejde	med	Brita.	Grønne	udvalg		styre	forløbet.	Carsten	mener	
at	det	nye	træ	bør	rykkes	ind	på	græsset.		
Cykel	razzia:	
Cyklerne	bliver	fjernet	i	uge	47.	Genopslå	regler	for	cykelparkering	hvor	der	mangler,	med	
henblik	på	i	næste	trin	implementering	af	de	opstrammede	direktiv	(Gert	tager	fat	i	cykler	
der	ikke	overholder	reglerne.)	
-	Ordensregler:		
Framover	samle	regler	hvad	gælder	cykler,	ladcykler,	grilning,	hunde	etc.	i	et	samlet	
dokument	/	ordenregler	for	gården.	Eva	påbegynder	foreløbig	sådan	et	dokument.	
Hjemmesidens	rolle	for	at	informere	om	regler	i	gården.	
	
Næste	møde	13.	Marts	2025!	
	
	
	
	
	
	
	


